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a %N Socialdemokraterna 
' HARRYDA 

Fräga till Välfärdsnämndens ordförande, Maria Kornevik Jakobsson 

Simskola 

För mig är simskola och möjligheten för vära barn att lära sig simma en viktig fräga. Vi fär till och frän 
rapporter om att det finns problem med detta dà vi inte har nägon simhall att erbjuda simskola i 
inom kommunens gränser. Kommunen erbjuder simskola pà olika platser i vär kommun. Detta gör vii 
vära sjöar. 

Min fräga till Välfärdsnämndens ordförande är: 

Pà hur mänga platser har vi erbjudit simskola och hur mänga har haft möjligheten att fä delta samt 
fin ns det barn vi har va rit tvungna att säga nej till under 2022? 

Socialdemokraterna: 
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